
                                                                                 ПО-67/ 25.07.24г. 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от ИВАН ИВАНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.07.2024 г. 

 

 

 Уважаема г-жо Христова, в качеството ми на общински съветник в Общински 

съвет Габрово имам питане относно детска площадка, находяща се на пл. „Капитан 

Дядо Никола“ в близост до „Шиваров мост“. 

Преди известно време в ОС Габрово беше обсъждан проблем с детската 

площадка на пл. „Капитан Дядо Никола“. Беше установено, че настилката на 

площадката не отговаря на нужните изисквания и създава предпоставка за инциденти 

с играещите деца. Тогава върху пързалката беше монтирана табела с надпис 

„ВНИМАНИЕ“ „Строителен обект“. Вече половин година тази табела стои на 

пързалката, но на обекта не се работи. Самата детска площадка не е оградена или 

обезопасена по друг начин.  

 

Въпросите ми към вас са следните:  

1. Какво се прави по подмяната на настилката около детската площадка? 

 

2. Кога ще бъде обезопасено съоръжението? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

 

                                                                                                                         ПО- 67/ 29.08.24г. 

 

ДО 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 
 

 

ОТГОВОР 
 

на питане на Иван Иванов – общински съветник, 
 от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.07.2024 г. 

  
 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ИВАНОВ, 
 

Във връзка с поставените от Вас въпроси на заседание на Общински съвет – Габрово, проведено 

на 25.07.2024 г., Ви информирам следното: 
 

Въпроси:  
 

Уважаема г-жо Христова, в качеството ми на общински съветник в Общински съвет 

Габрово имам питане относно детска площадка, находяща се на пл. „Капитан Дядо Никола“ в 

близост до „Шиваров мост“. 
Преди известно време в ОС Габрово беше обсъждан проблем с детската площадка на пл. 

„Капитан Дядо Никола“. Беше установено, че настилката на площадката не отговаря на нужните 

изисквания и създава предпоставка за инциденти с играещите деца. Тогава върху пързалката 

беше монтирана табела с надпис „ВНИМАНИЕ“ „Строителен обект“. Вече половин година тази 

табела стои на пързалката, но на обекта не се работи. Самата детска площадка не е оградена или 

обезопасена по друг начин.  
 

Въпросите ми към вас са следните:  
 

1. Какво се прави по подмяната на настилката около детската площадка? 

2. Кога ще бъде обезопасено съоръжението? 
 

Отговори:  
 

Въпрос 1: Съгласно действащата нормативна база и в частност Наредба № 1 от 12 януари 

2009 г. за условията и реда за устройството и безопасността на площадките за игра, чл. 50 (1) 

„Насипни ударопоглъщащи настилки от дървесен (растителен) материал може да се 

предвиждат за открити площадки за игра за съоръжения с максимална височина на свободно 

падане до 3м, ...”. Положената ударопоглъщаща настилката от дървесен чипс на описаната от 

Вас площадка за игра, е допустима за използване и съответства на нормативните изисквания. 

След приключване на строително – ремонтните дейности на площадката, съществуващата 

настилка е почистена и допълнена с нова.  



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

Относно цялостна подмяна със синтетична ударопоглъщаща настилка, дейностите са 

комплексни и изискват значителен финансов ресурс. За да бъде подменена настилката с друг тип, 

е желателно това да бъде съчетано с цялостно обновяване на площадката, вкл. да бъдат 

предвидени нови съоръжения за игра, тъй като съществуващите са на повече от 15 г. 

Изпълнението на тази дейност изисква проектиране на пространството (съгласно изискванията 

на посочената по-горе наредба), както и последващите СМР: демонтаж на съществуващите 

съоръженията и бетонните фундаменти, подравняване на терена, отливане на бетонна основа, 

монтиране на нови съоръжения, полагане на синтетична ударопоглъщаща настилка. В бюджета 

за 2024 г. такива средства не са предвидени. В отговор на Вашето питане, средства за изпълнение 

на дейността за основен ремонт на детската площадка в градината на пл. „Капитан дядо Никола”, 

ще бъдат предвидени при бъдещо проектиране на тази зона за отдих и игри съобразно 

възможностите на бюджета на Община Габрово. 
 

Въпрос 2: Предприетите действия по обезопасяване на площадката са следните: 

извършени са ремонтни дейности на пързалката, дървени и метални елементи с нарушена цялост; 

бетонните фундаменти на люлката, които създаваха най – значим риск за безопасността при игра, 

са премахнати, а самото съоръжение е изместено в равната част на терена, като са отлети нови 

основи.  
 

 
 

 

 

С уважение, 
                         / П / 

ТАНЯ ХРИСТОВА 
Кмет на Община Габрово 
 
 

 


